
Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej  
i Rynku Pracy  

 
Nr 15/2017  w dniu 12-10-2017r. 

 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  14.00  zakończono o godz. 15.15 
 

 

L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. Tadeusz Synoracki       

- Przewodniczący Komisji 

obecny 

2 Halina Sobota 
- Wiceprzewodnicząca Komisji 

obecna 

3 Iwona Tyll   
 - SEKRETARZ Komisji 

 

obecna 

 4 Krzysztof Migasiewicz       
 

obecny 

5 Jerzy Springer       
 

obecny 

6 Tomasz Kranc  
 

nieobecny 

7 Małgorzata Osuch  
 

obecna 

8 Grzegorz Owczarzak 
 

obecny 

9. Robert  Woźniak 
 

obecny 

 

 

 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. Tomasz Kranc 

 

 

 

 

 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Paweł Gilewski - Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej 

w Wągrowcu 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.2. Informacja nt. działalności SANEPID 

1.3. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 

1.4. Zakończenie posiedzenia. 

 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
------------------------------------------------------------------------------ 

 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 
 Posiedzenie wyjazdowe w  siedzibie SANEPID-u w Wągrowcu rozpoczął 

Przewodniczący, który powitał wszystkich przybyłych, a następnie przedstawił 

porządek obrad. 

Głos zabrał Dyrektor Pan Paweł Gilewski, który oświadczył, że Stacja jest w sieci 

Powiatowych Stacji Woj. Wielkopolskim ok. 30-tą. Dyrektor podkreślił , że jesteśmy w 

dobrej sytuacji, bo mamy budynek, który jest własnością Skarbu Państwa. Większość 

kosztów ponosi Wojewoda. W 2013r. ocieplono budynek, wyremontowano dach co 

kosztowało ok. 50tys.zł. Potem przeznaczono jeszcze ok. 50tys. zł na przyłącze 

gazowe (ogrzewanie). 

W skład Powiatowej Stacji wchodzą następujące komórki organizacyjne:  
1)Oddział Ekonomiczny i Administracyjny; 
2)Oddział Nadzoru; 
3)Stanowisko Pracy do Spraw Bezpieczeństwa i Higieny Pracy  
i Ochrony Przeciwpożarowej; 
4)Stanowisko Pracy do Spraw Kadr i Szkoleń; 
5)Stanowisko Pracy do Spraw Obrony Cywilnej i Spraw Obronnych; 
6)Stanowisko Pracy do Spraw Organizacji i Statystyki; 
7)Stanowisko Pracy do Spraw Oświaty Zdrowotnej i Promocji Zdrowia; 
8)Stanowisko Pracy Głównego Księgowego; 
9)Stanowisko Pracy Głównego Specjalisty do Spraw Systemu Jakości; 
10)Stanowisko Pracy Radcy Prawnego; 
11)Stanowisko Pracy Pełnomocnika do Spraw Ochrony Informacji Niejawnych; 

Łącznie mamy 25 etatów.  
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Wydajemy środki publiczne i dbamy o to aby wydać je zgodnie z przeznaczeniem. 

Dyrektor podkreśl też fakt, że każdy pracownik tej stacji zarabia poniżej płacy 

minimalnej zaproponowanej w Ustawie. Trudno pozyskać pracownika, ponieważ 

płaca jest zbyt niska. W obecnych czasach ludzie chcą zarabiać dobrze. Przykładem 

na to jest fakt, że mieliśmy tu stażystkę, która odeszła od nas i zatrudniła się w 

oświacie ze względu na wyższe zarobki. 

Następnie Pan Dyrektor oprowadził i pokazał członkom tejże Komisji niektóre 

pomieszczenia zajmowane i użytkowane przez SNEPID. 

 

Dziękując wszystkim za przybycie a Panu Dyrektorowi za miłe przyjęcie 

Przewodniczący zakończył wyjazdowe posiedzenie Komisji. 

 

 

4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1 Zapytania 
 
-------------------------------------- 

 
 

4.2   Opinie 
 
-------------------------------------- 

 
      4.3  Stanowiska 

 
--------------------------------------- 
 
4.4  Wnioski 

 
 

5.     ZAKOŃCZENIE. 
 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i Rynku 
Pracy i dyskusję na ww. tematy. 

 
 
 
 

Protokołował / Protokołowała:                                   Przewodniczący Komisji:  

                  Iwona Tyll        Tadeusz Synoracki  


